
 
 

海洋公園 星海 STEAM 之旅 

Ocean Park Marine & Stellar STEAM Camp 

 

活動行程 Itinerary 

時間 Time 活動 Activity 

第一天  DAY 1  

15:00 於海洋公園正門集合，迎接精彩難忘的一夜  

Gather at Ocean Park Main Entrance, and your unforgettable night is about to begin 

15:15 於活動室放下行李及活動簡介  

Leave belongings and programme briefing at activity room 

15:45 參觀活化珊瑚中心 

Visit Coral REEFStoration Centre 

16:35 餵飼珊瑚魚 

Coral Fish Feeding  

18:00 享用晚餐  

Enjoy your dinner 

19:00 

 

接觸海岸生物 

Seashore animals encounter  

夜探海洋奇觀展館*，欣賞繽紛水底世界  

Explore the beauty of marine creatures in the Grand Aquarium* at night 

整頓及梳洗 

Cleaning and Grooming 

於海洋奇觀巨型觀賞屏前休息，享受另類「海底」體驗 

Take rest at Grand Aquarium and enjoy “under water” experience 

21:30 於海洋奇觀內休息  

Take rest at Grand Aquarium with our marine creatures 

第二天  DAY 2 

08:00 天亮了！準備收拾和梳洗  

Morning! Get ready to pack and freshen up 

09:00 於水都餅店享用早餐 

Enjoy breakfast at Aqua City Bakery 

10:00 乘船前往南丫島漁民村，了解獨特的本地漁民文化，並親身進行海洋生物實驗 

Ferry travel to Lamma FisherFolk Village, learn about the unique local fisherfolk culture, and, 

more importantly, participate in a hands-on marine experiment. 

13:30 在南丫島漁民村享用美味午餐 

Enjoy a delicious meal at Lamma Fisherfolk Village. 

  



 
 

 

14:30 乘車前往挪亞方舟度假酒店 

Coach to Noah’s Ark Hotel and Resort 

15:20 於挪亞方舟度假酒店和展館中自由活動 

Free time at the hotel and exhibition area 

18:00 於挪亞方舟度假酒店享用晚餐 

Dinner time at Noah’s Ark Hotel and Resort 

19:00 於馬灣進行獨特的觀星體驗 

A unique stargazing experience at Ma Wan 

22:00 於挪亞方舟度假酒店內休息 

Night time break at the hotel 

第三天  DAY 3 

07:30 天亮了！準備收拾和梳洗 

Morning! Pack and freshen up 

08:00 於豐盛閣享用自助早餐 

Buffet breakfast at Harvest Restaurant 

10:00 於海洋公園課室由速畫插畫家指導的繪畫工作坊 (Moving Drawing) 

Drawing workshop taught by local sketching illustrator in Ocean Park classroom (Moving 

Drawing) 

12:00 活動結束，參加者可以留海洋公園繼續探索 

Check-out. Participants can stay behind and continue to explore in Ocean Park 
 
 

*海洋奇觀展館的公眾開放時間將與本園當日的開放時間相同。  

* The Grand Aquarium exhibit will be opened to public until the closing time of Ocean Park that day. 
 

所有活動行程只供參考，內容如有更改，恕不另行通知。  

The itinerary is for reference only, and the content of the programme may be subject to change without prior notice.  
 

欲知詳情可致電或 WhatsApp 至(852) 69192589 與 ILK Learning 的客戶服務團隊聯繫。 

Please contact ILK Learning Customer Service Team by calling or WhatsApp messaging at (852) 69192589. 


